
Concetlo de Santiago de

Resposta á pregunta con número de rexistro de entrada 197.

En relación coa pregunta ao Pleno da Corporación, formulada o 16 de

xullo de 2012 por Elvira Cienfuegos, concelleira do Grupo Municipal do

BNG (presentada o 1710712012, co núm. 197), sobre "reducción taxa por

uso dos composteiros", pódolle dicir que a comprobación de uso dos

composteiros para aplicar despois a reducción na taxa é realizada por un

so funcionario o que fai que sexa insuficiente para realizar estas

comprobacións. Que sexa unha soa persoa a que leva este tema fai que

se acumulen expedientes e por tanto se retrase a aplicación da

reducción na taxa, Desde esta concellaría trataremos de solventar este

tema reforzando os recursos humanos sempre que a dispoñibilidade

presupostaria o permita.

Santiago de Compostela, a 27 de setembro de 2012
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Sra. Dna. Elvira Cienfuegos
Grupo Municipal do BNG

Goncello de Santiago de Compostela


